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Abstract (en)
[origin: US4593521A] In a jet spinning device, in order to enable automatic transport of the yarn from a twist jet to an output roller pair which,
for spin-technological reasons, is somewhat spaced from the twist jet, the twist jet is placed in flow communication with a pneumatic guide tube
projecting up to the output roller pair. In order to enable automatic threading of the yarn or the like into the output roller pair, the opening or mouth
of the guide tube is arranged so close to the output roller pair that the yarn is conveyed into the converging space of the output roller pair and is
engaged or entrained thereby.

Abstract (de)
Um in einer Düsenspinnvorrichtung (1) den selbsttätigen Transport des Garnes (12) von einer Dralldüse (3) zu einem aus spinntechnischen
Gründen etwas entfernt davon vorgesehenen Abgangswalzenpaar (5) zu ermöglichen, ist der Dralldüse ein bis an das Walzenpaar (5) ragendes
pneumatisches Führungsrohr (4) angeschlossen. Die Mündung (18) des Führungsrohres (4) ist dabei, um das selbsttätige Einfädeln des Garnes
(12) in das Abgangswalzenpaar (5) zu ermöglichen, derart nahe am Walzenpaar (5) angeordnet, daß das Garn (12) in den konvergierenden Raum
des Abgangswalzenpaares (5) gefördert und von diesem erfaßt wird.
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